
LIST OF SPEAKERS / LISTE DES ORATEURS
(Questions for oral answer to the Chairperson of the Committee of Ministers /

Questions pour réponse orale au Président du Comité des Ministres)

REGISTRATION FORM / FORMULAIRE D'INSCRIPTION

Spontaneous oral questions to the Chairperson of the Committee of Ministers /
Questions orales spontanées au Président du Comité des Ministres

To be returned to the Table Office before midnight on Friday 1 October 2010 /
A retourner au Service de la séance avant minuit le vendredi 1er octobre 2010

E-mail: Table.Office@coe.int; fax n° 33 3 88 41 27 33

(thereafter go to Office 1083 / ensuite, vous adresser au bureau 1083)

Country/
Pays

Name – First name /
Nom – Prénom

Political 
Group /
Groupe 

politique

Subject of the question / Sujet de la question

Written questions to the Chairperson of the Committee of Ministers /
Questions écrites au Président du Comité des Ministres

To be returned to the Table Office before Monday 27 September at 11.30 a.m.* /
A retourner au Service de la séance avant lundi 27 septembre à 11 h 30*

E-mail: Table.Office@coe.int; fax n° 33 3 88 41 27 33

Country/
Pays

Name – First name /
Nom – Prénom

Political 
Group /
Groupe 

politique

Text of the question** / Texte de la question**
(or by separate file / ou en fichier séparé)

* Deadline according to Resolution 1658 (2009) adopted by the Standing Committee on 13 March 2009 /
Délai applicable selon la Résolution 1658 (2009) adoptée par la Commission permanente le 13 mars 2009.

** The registration will be taken into account only if it includes the full written text of the question /
L’inscription ne sera prise en compte que si elle contient la totalité du texte de la question par écrit.
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